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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lépéseket tesz a kormány az Opel 
Szentgotthárd Kft. érdekében?" 

Tisztelt  Miniszter  Úr!

A napokban értesülhettünk Carlos Tavarestől, a PSA-csoport vezérigazgatójától, hogy a cégcsoport
felhagy a belső égésű motorok fejlesztésével. A hír komoly riadalmat keltett a szentgotthárdi Opel-
dolgozók  körében,  hiszen  a  gyárban  belső  égésű  motorok  összeszerelése  zajlik.  Tegnap  este
tájékoztatást  kértem  a  gyár  igazgatójától,  Mesics  Olíviától.

A szentgotthárdi  Opel-üzem  közel  három  évtizede  biztosít  munkahelyet  a  nyugati  határszélen
élőknek. Az újabb leépítés vagy a gyáregység esetleges bezárása tragikus helyzetet  teremtene a
környéken.

A  fentiek  fényében  kérdezem  tisztelt  Miniszter  Urat:

-  Kapott-e  a  kormány  bármilyen  tájékoztatást  a  PSA  cégcsoport  részéről  a  szentgotthárdi
gyáregység  kapcsán?

-  Amennyiben  leépítéssel  kell  számolni,  miként  igyekszik  segítséget  nyújtani  a  kormány?

- Tervezi-e a kormány, hogy valamilyen formában ösztönözze vagy támogassa a cégeket a zöld és
innovatív fejlesztésekben, hogy idehaza – a nyugati országokhoz hasonlóan – ne csak az elavult
vagy elavulóban lévő technikát alkalmazzuk, hanem a kor kihívásainak megfelelő,  fenntartható,
kiszámítható  termelés  vehesse  kezdetét?



Várom megtisztelő válaszát! 
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